
Zápis ze schůze výboru SRPŠ GJK dne 18.4. 2012 

 

Přítomni: Členové výboru dle prezenční listiny, hospodář Ing. J. Dlouhý 
Host: Ředitel GJK J. Růžička 

 

1. Výbor SRPŠ spolu s ředitelem školy poděkoval K. Štěpánkové, která skončila ve funkci 
předsedkyně k 18.4. 2012, za spolupráci a čas, který škole resp. SRPŠ věnovala. 

2. Informace J. Dlouhého: Daňové přiznání bylo podáno, ohledně hospodaření není žádný 
problém. 

3. Informace J. Růžičky: Od 6.4. budou asi 6 týdnů probíhat maturity. Na osmileté 
gymnázium se přihlásilo asi 6x více uchazečů, u 4 letého  gymnázia je to asi dvojnásobek. U 
středních škol pokračuje trend, kdy přibylo škol, ale ubylo žáků, někde je naplněnost jen 
30%. Stav se neřeší.  
Testování 5.-9. tříd se bude týkat i GJK, v kvartě proběhne na konci května.  
Na vybudování jezírka na pozemku školy je již vypracována studie ( viz minulý zápis – 
příspěvek SRPŠ). 
Výbor podpořil návrh J. Růžičky zorganizovat setkání rodičů, 1-2 ročně k aktuálním tématům. 
První by se mohlo konat na začátku června, rodiče by se mohli dozvědět o výsledcích 
drogového průzkumu a testování kvarty. 

4. Diskuse k nově vytvořenému sociálnímu fondu: Informace  jsou na webu školy, třídní 
profesoři  jsou také informováni. Výbor dosud neobdržel  žádost o čerpání. Fond byl vytvořen 
s cílem pomoci a teprve čas ukáže, jak se bude využívat a zda bude dostatečný či bude 
třeba nějaká změna. Doklad o sociálních dávkách dostávají rodiče automaticky, nemusí o něj 
žádat. 

  
 

Zapsala: R. Wichterlová 

Za správnost: K. Štěpánková 

 


